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Protokół Nr XLIX/2021 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście 

odbytej w dniu 28 grudnia 2021 r. w sali  spotkań w Centrum Kulturalno-Bibliotecznego 

w Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A 

 

 

 

Obrady trwały od godz. 915 do godz. 1550 

 

 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności 

- wszyscy obecni 

 

 

W obradach sesji uczestniczyli: Burmistrz Dobrego Miasta i jego zastępca, Skarbnik i Sekretarz 

Gminy, pracownicy Urzędu Miejskiego oraz zaproszeni goście. 

 

 

Protokół obejmuje uchwały od nr 305 do nr 314  

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku 

obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok. – druk nr 1 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2021-2030.– druk nr 2 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dobre Miasto na lata 2022-2031. – druk nr 3 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Dobre Miasto na 2022 rok. – 

druk nr 4 

1) Przedstawienie projektu uchwały budżetowej przez Burmistrza lub osobę 

wyznaczoną przez Burmistrza; 

2) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej; 

3) Odczytanie wniosków i opinii poszczególnych Komisji Rady Miejskiej;  

4) Przedstawienie uzasadnienia Burmistrza w sprawie uwzględnienia bądź 

nieuwzględnienia ewentualnych wniosków zgłoszonych przez Komisje Rady 

Miejskiej do projektu budżetu na 2022 rok; 

5) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i wprowadzenie ewentualnych 

zmian; 

6) Głosowanie przedstawionego projektu uchwały budżetowej. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Spółki pod nazwą Zakład Usług Wodnych Spółka z o.o. z siedzibą w Dobrym Mieście  

w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów. – 

druk nr 5 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu gminy Dobre Miasto w rejonie wsi 

Smolajny-Majątek. – druk nr 6 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu 

na realizację publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Dobre Miasto. – 

druk nr 7 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/279/2021 Rady Miejskiej                        

w Dobrym Mieście z dnia 27 sierpnia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Strategii Rozwoju Gminy Dobre Miasto do roku 2030 oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. –                       

druk nr 8 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2022”. – druk nr 9 

13. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.    

 

Pan Ryszard Łańko Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrym Mieście o godz. 9.00 

otworzył XLIX-ą sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych i zaproszonych gości 

oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, do którego Burmistrz Dobrego Miasta 

Jarosław Kowalski wnioskował o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków, które w 2021 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego, jako 

pkt. 5a.                     

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada w drodze 

głosowania przyjęła jednogłośnie, przy 14 głosach „za”. 

 

Następnie Pan Burmistrz wnioskował, aby pkt. 13. Informacja o pracy Burmistrza między 

sesjami przesunąć w porządku obrad na punkt 2a. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada w drodze 

głosowania przyjęła jednogłośnie, przy 14 głosach „za”. 
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W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami, 

w wyniku którego Rada w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” jednogłośnie przyjęła 

porządek obrad. 

 

Ad.2a. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

 

Informację o pracy Burmistrza między sesjami przedstawił Burmistrz Dobrego Miasta 

Jarosław Kowalski. 

 

Przewodniczący Rady zabierając głos zapytał, czy ktoś z radnych, ma jakieś pytania do 

przedstawionej informacji? 

 

Radny Mariusz Borek zabierając głos zapytał o treść protokołu z kontroli oświetlenia na 

rondzie w Dobrym Mieście, czy są tam jakieś rażące nieprawidłowości dotyczące oświetlenia?  

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego poinformował, że głównym zapisem w protokole 

są wyłączone lampy na skrzyżowaniu przy ul. Olsztyńskiej, czyli na wyjeździe w kierunku 

Olsztyna. Burmistrz poinformował, że lampy zostaną włączone, kiedy gmina wymieni lampy 

na energooszczędne, czyli na takie same, które zostały wymienione wzdłuż drogi nr 51 

przebiegającej przez Dobre Miasto. 

 

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że drugim wnioskiem GDDKiA jest doświetlenie 

przejścia dla pieszych na ul. Zwycięstwa na wysokości piekarni Pana Sitenia. 

Ponadto GDDKiA oczekuje na badania fotometryczne przynajmniej jednego przejścia z ul. 

Zwycięstwa na ul. Wojska Polskiego, aby sprawdzić natężenie oświetlenia przy drodze nr 51.  

Badania będą wykonane w trakcie roku, gdyż nie ma wskazanego żadnego pilnego terminu. 

GDDKiA oczekuje również na przedstawienie projektu modernizacji oświetlenia, dlatego 

burmistrz nie podpisał protokołu pokontrolnego, gdyż uważa, że wymiana opraw to nie jest 

modernizacja oświetlenia tylko wymiana jakości oświetlenia. 

Zdaniem Pana Burmistrza miasto jest dobrze oświetlone, w tym przejścia dla pieszych i nie jest 

ciemno. Natomiast lampy z jednej strony oświetlają teren, a z drugiej dają efekt ciemnego 

nieba. 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos poinformował, że jego zdaniem przejście na 

zakręcie na wysokości sklepu spożywczego Delikatesy, powinno być przesunięte do góry                          

o kilka metrów, bo jest niebezpieczne. 

Następnie radny poruszył temat wizyty w PSZOK w Kartuzach, który jest usytułowany                             

w środku miasta i nikomu nie przeszkadza. W związku z tym radny zauważył, że należy 

poprawić nasz gminny system odbioru śmieci, ponieważ system odbioru odpadów 

komunalnych w Dobrym Mieście jest zbyt rozbudowany w porównaniu do gminy w Kartuzach 

i generuje zbyt duże koszty. 

 

W związku z tym, że nie było więcej pytań do informacji o pracy Burmistrza między sesjami, 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w powyższym temacie. 
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Na sesję Rady przybyła radna Zdzisława Kobylińska zwiększając skład Rady do 15 osób. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z dwóch ostatniej sesji. 

 

Protokoły Nr: 

- XLVII z dnia 18 listopada 2021 r. 

- XLVIII z dnia 26 listopada 2021 r. 

były do wglądu w Referacie Organizacyjnym Urzędu Miejskiego, wobec czego wszyscy 

zainteresowani mogli zapoznać się z ich treścią. 

 

Do ww. protokołów nie wpłynęły żadne wnioski i uwagi. W związku  z tym  Przewodniczący 

Rady zgłosił wniosek o przyjęcie powyższych protokołów. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie w/w protokołów,                            

w wyniku którego wniosek został przyjęty jednogłośnie, przy 13 głosach „za”. 

(w głosowaniu nie brały udziału radne Anna Barbachowska i Magdalena Kowalska, które 

wyszły z obrad Rady). 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz. 

(objaśnienia stanowią załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 15 głosach „za” podjęła uchwały jednogłośnie. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 

lata 2021-2030 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna 
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- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

Przewodniczący Rady zabierając głos poprosił o podanie prognozy kwoty długu od roku 

2018 do końca roku 2022. 

 

Pani Skarbnik odpowiadając na powyższe pytanie poinformowała, że kwota długu w tym 

przedziale czasowym wynosi: 11.193.253,12 zł. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2021-2030 – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 15 głosach „za” podjęła uchwały jednogłośnie. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.5a. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które w 2021 r. nie 

wygasają z upływem roku budżetowego. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz informując, że 

w roku 2022 r. będą dokończone inwestycje, które rozpoczęły się w 2021 r. i zostały zapisane 

w załącznikach nr 1 i 2 do projektu uchwały. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady nie pracowały nad powyższym 

projektem uchwały, gdyż został wprowadzony dopiero na sesję, w związku z tym otworzył 

dyskusję w powyższym temacie: 

 

Radni w tym miejscu dyskutowali na temat montażu monitoringu miejskiego oraz budowy 

toalety miejskiej. Zdaniem radnych postawienie toalety typu kontener za kwotę 200 tys. zł jest 

zbyt kosztowną inwestycją. 

 

Burmistrz zabierając głos poinformował, że zakup kamer będzie opłacony w tym roku, a 

wykonanie monitoringu nastąpi w styczniu 2022 r. Natomiast odnośnie budowy szaletu to ceny 

materiałów budowlanych rosną drastycznie i niestety podczas zapytania ofertowego na dostawę 

samego kontenera najniższa oferta była na kwotę 160 tys. zł, bez wykonania fundamentu i bez 

przełączy. Natomiast po przetargu na wykonanie całości inwestycji kwota wyniosła 200 tys. zł, 

dlatego przetarg został unieważniony.  

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos zapytała, czy środki finansowe z rezerwy 

inwestycyjnej w kwocie 500 tys. zł to są środki między innymi na szalet miejski i monitoring? 

 

Pani Skarbnik odpowiadając na pytanie radnej poinformowała, że w rezerwie inwestycyjnej nie 

ma zapisanych tych inwestycji. Poza tym burmistrz bez zgody Rady nie może sam dysponować 

środkami finansowymi.  
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Radna Joanna Wasilewska zapytała, czy w związku z tym, że w budżecie na przyszły rok nie 

ma zapisanych środków finansowych na postawienie szaletu to burmistrz zrezygnował z tej 

inwestycji.  

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że nie chce rezygnować z tej 

inwestycji, ale z uwagi na to, że ceny materiałów budowlanych idą ciągle w górę to burmistrz 

może tylko proponować, ale to Rada ostatecznie podejmie decyzję, czy ta toaleta ma być, czy 

nie. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że kwota 160 tys. zł, którą przeznaczyła Rada na zakup szaletu 

miejskiego wejdzie do nadwyżki budżetowej lub wolnych środków. 

 

Radny Mirosław Zadroga zaproponował, aby zastanowić się nad postawieniem murowanej 

toalety a nie kontenera skoro tak dużo kosztuje a w sumie, z jakich materiałów nie postawimy 

to i tak jest potrzebne pozwolenie na budowę. 

 

Radna Katarzyna Włodarska zabierając głos powiedziała, że ma nadzieję, że burmistrz nie 

zaproponuje budowy toalety miejskiej z rezerwy inwestycyjnej, gdyż ta rezerwa powinna 

służyć dofinansowaniu do inwestycji, które będzie można zrealizować z tzw. programu Nowy 

Ład. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które w 2021 r. nie wygasają                        

z upływem roku budżetowego – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 15 głosach „za” podjęła uchwały jednogłośnie. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił 20 minutową przerwę. 

 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dobre Miasto na lata 2022-2031. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz prezentując 

dla radnych pokaz multimedialny w powyższym temacie. Następnie Pani Skarbnik odczytała 

pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie do WPF na lata 2022-2031. 

(prezentacja, opinia RIO i uzasadnienie stanowią załączniki do protokołu). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 
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Przewodniczący Rady zabierając głos nawiązał do zadłużenia informując, że według 

wcześniejszej prognozy, zadłużenie na koniec 2022 r. miało wynosić: 11.193.253,12 zł, a 

według obecnej prognozy zadłużenie na koniec 2022 r. będzie wynosić 16.943.250,00 zł, czy 

zadłużenie wzrosło o 6 mln. zł? 

 

Pani Skarbnik odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Rady poinformowała, że prognoza 

kwota długu od 2018 r. do 2022 r. zmieniła się, gdyż wydarzyło się wiele różnych rzeczy, np.  

została rozłożona spłata rat długu do rok 2031, w wyniku czego inne wielkości również zostały 

zmienione i są rozbieżne od tych, co były w 2018 r. jak np. wydatki majątkowe. Poza tym 

planowane wydatki majątkowe na 2018 r. były sporządzone na innych założeniach i teraz nie 

można ich przyrównywać do założeń na rok 2022.  

 

Burmistrz zabierając glos poinformował, że poprzednik w 2018 r. tak zadłużył gminę, że                             

w nowej kadencji burmistrz i Rada nie mogli zapisać żadnych inwestycji na 2019 r. a z tego 

roku były brane wskaźniki, aby otrzymać od rządu czek dla gmin na nowe inwestycje.                                          

W związku z czym nasza gmina zamiast otrzymać 3-4 mln zł, otrzymała tylko 500 tys. zł.  

Także prognoza spłaty długu wygląda tak jak wygląda, pomimo że oszczędzamy i gmina 

kosztuje nas coraz mniej, min. w wyniku zmniejszenia zatrudnienia w jednostkach 

organizacyjnych gminy jak w CKB. 

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos zauważyła, że w planowanych inwestycjach 

wieloletnich mamy zapisaną inwestycję za ponad 6 mln zł na budowę stadionu miejskiego, czy 

ta kwota wystarczy na budowę tego stadionu i co będzie jak zabraknie np. 2 mln zł? 

 

Burmistrz odpowiadając na pytania radnej poinformował, że zobaczymy po przetargu, czy ta 

kwota starczy nam na budowę stadionu, a jak zabraknie pieniędzy to wtedy będziemy myśleć 

co dalej.  

 

Radna Małgorzata Konczalska zabierając głos zapytała o inwestycje wieloletnią dotyczącą 

rozbudowy drogi gminnej Głotowo-Swobodna. W 2022 r. jest zapisana na tą drogę kwota 

ponad 3.191,500,00 zł, w tym kredyt 1.215.000,00 zł. W związku z tym radna zapytała ile 

jeszcze trzeba będzie dobrać kredytu w 2023 r., aby dokończyć tą inwestycję?  

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że to będzie zależało od 

dofinansowania zewnątrz, jakie uda się pozyskać na to zadanie.   

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos przypomniała, że burmistrz na początku kadencji 

mówił, że nie będzie brał żadnych kredytów, a teraz w budżecie na 2022 r jest wpisany kredyt. 

W związku z tym radna zapytała, czy jeżeli nie otrzymamy dofinansowania na to zadanie to 

czy weźmiemy kredyt na budowę drogi Głotowo-Swobodna? 

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że nigdy nie mówił, że nie będzie                 

w ogóle brał kredytów tylko, że nie będzie brał kredytu na niepotrzebne rzeczy jak np. ławki 

za 10 tys. zł. Natomiast odnośnie tej inwestycji to czas pokaże, czy będziemy musieli wziąć 

kredyt, czy nie. 

 

Przewodniczący Rady zapytała, co z pieniędzmi zapisanymi w budżecie na 2021 r. na budowę 

stadionu, czy one nie przepadną. 
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Pani Skarbnik odpowiadając na ww. pytanie poinformowała, że są to środki znaczone na daną 

inwestycję i przejdą na 2022 rok. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobre 

Miasto na lata 2022-2031 – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę większością głosów. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady zapytał, czy możemy przenieść w porządku obrad pkt. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu na 

realizację publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Dobre Miasto. 

 

Radca Prawny Kamila Warcaba poinformowała, że jesteśmy obecnie w cyklu uchwalania 

uchwał okołobudżetowych na 2022 rok. Zawsze było tak, że po Wieloletniej Prognozie 

Finansowej jest uchwalany budżet. W związku z tym należy być ostrożnym, gdyż RIO może 

zakwestionować taką praktykę. 

 

W związku z tym przystąpiono do uchwalenia budżetu na 2022 r. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Dobre Miasto na 2022 rok.  

 

1) Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski. 

Natomiast  projekt uchwały budżetowej przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz 

(pokaz multimedialny). 

 

2) Następnie Pani Skarbnik odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej                        

w Olsztynie o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 2022 r.  

 

3) Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Małgorzata Konczalska   

    odczytała wnioski i opinie wypracowane na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej   

    do projektu budżetu na 2022 rok: 

 

I wniosek – kwotę 50.000,00 zł zmniejszyć z działu Różne rozliczenia – rezerwa na zadania 

inwestycyjne i utworzyć zadanie inwestycyjne pod  nazwą „Dokumentacja na budowę ścieżki 

rowerowej Dobre Miasto – Głotowo”. 

 

II wniosek – kwotę 10.000,00 zł zmniejszyć z działu Różne rozliczenia – rezerwa na zadania 

inwestycyjne i zwiększyć rozdział „kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - dotacje na 

finasowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji organizacjom prowadzącym 

działalność pożytku publicznego”. 

 

III wniosek – kwotę 440.000,00 zł zdjąć z działu Różne rozliczenia – rezerwa na zadania 

inwestycyjne i zmniejszyć deficyt budżetowy 2022 r. 
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Pani Skarbnik zauważyła, że trzeci wniosek jest sformułowany niepoprawnie, w związku                       

z tym poprosiła, aby jeszcze przed głosowaniem poprawić wniosek. 

 

Opinie Komisji odczytał Przewodniczący Rady: 

 

➢ Komisja Rolna – opinia negatywna wraz z poprawką (wniosek nr 2) - (za – 1, przeciw 

– 2, wstrzymało się – 2); 

➢ Komisja Oświaty – opinia pozytywna bez poprawek (za – 3, przeciw –2, wstrzymał 

się – 1); 

➢ Komisja Budżetowa – opinia pozytywna z poprawkami (za – 3, wstrzymał się – 1). 

 

4) Przedstawienie uzasadnienia Burmistrza w sprawie uwzględnienia bądź nieuwzględnienia 

ewentualnych wniosków zgłoszonych przez Komisje Rady Miejskiej do projektu budżetu 

na 2022 rok. 

 

Burmistrz zabierając głos poinformował, że wniosek odnośnie budowy ścieżki rowerowej 

Dobre Miasto-Głotowo jest bezcelowy, gdyż jest to droga wojewódzka. Natomiast odnośnie 

pozostałych wniosków burmistrz się nie wypowiada, gdyż to i tak zależy od decyzji Rady.  

 

5) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i wprowadzenie ewentualnych zmian: 

 

Radna Magdalena Kowalska zabierając głos zapytał o dofinansowanie dla powiatu na 

transport publiczny informując, że w projekcie budżetu została zapisana kwota 723 tys. zł, a                   

w uchwale w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu 601 tys. zł, z czego wynika różnica 122 

tys. zł i na co będzie przeznaczona? 

 

Pani Skarbnik odpowiadając na pytanie radnej poinformowała, że różnica jest przeznaczona dla 

Gminy Dywity, gdyż oprócz powiatu i Dobrego Miasta dokładają się również Dywity.  

 

Pani mecenas wyjaśniła, że jest podpisane porozumienie międzygminne z Dywitami na 

transport publiczny i w tym przypadku nie jest potrzebna uchwały Rady. 

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos zapytała o zapis w §7. Dochody i wydatki z tytułu 

kary i opłat - ochrona środowiska – kwota 25 tys. zł. Radna zapytała, co się kryje pod tym 

zapisem i na co ta kwota będzie wydana? 

 

Pani Skarbnik odpowiadając na pytanie radnej poinformowała, że są to np. kary za ścięcie 

drzew bez pozwolenia oraz opłaty np. za pielęgnację drzew i zieleni oraz meliorację rowów. 

 

Radny Edmund Wawirowicz zabierając głos zapytał o wydatek inwestycyjny na przystań 

kajakową w Smolajnach, czy to ma być remont starej przystani kajakowej, czy budowa nowej 

przystani w innej lokalizacji? 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego poinformował, że będzie budowana nowa przystań 

kajakowej w Smolajnach koło szkoły rolniczej, przy zespole pałacowym. 
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Radna Joanna Wasilewska oraz Radny Kamil Tracewicz zabierając głos poruszyli 

następujące tematy: 

- budowa ścieżki rowerowej z Dobrego Miasta do Głotowa, 

- budowa drogi Głotowo-Swobodna za kwotę 7 mln zł, 

- budowa stoku narciarskiego w Głotowie. 

 

Radny Mariusz Borek zabierając głos zapytał, czy jest plan na opracowanie planu 

miejscowego na tereny w Barcikowie i Starym Dworze, gdyż powyższe tereny się rozwijają i 

powstaje sporo zabudowań mieszkaniowych. 

 

Kierownik Ref. IN Tadeusz Wyszyński odpowiadając na pytanie radnego poinformował, że                       

w Barcikowie istnieje plan miejscowy na obszar tak zwanej „rakiety” pod zabudowę 

mieszkaniową, dlatego chcemy doprowadzić nitkę wodociągową na ten teren. Natomiast                                      

w Starym Dworze i Barcikowie teren się rozwija bez planu miejscowego. 

Następnie Pan Kierownik poinformował, że w Barcikowie, KOWR dzieli już działki pod 

mieszkania. 

 

Burmistrz uzupełnił, że nie otrzymał wniosku od mieszkańców Barcikowa i Starego Dworu                      

o potrzebie opracowania planów miejscowych na te tereny. 

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos zapytała, czy sejmik wie, że chcemy budować 

ścieżkę do Głotowa? 

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że obecnie jest budowana ścieżka do  

Nowej Wsi Małej. Sejmik robi nam też skrzyżowanie przy ul. Garnizonowej. Ponadto sejmik 

posiada olbrzymie pieniądze na robienie ścieżek rowerowych w województwie warmińsko-

mazurskim. Jeżeli program się powiedzie to powstaną ścieżki z Dobrego Miasta do Olsztyna i                    

z Dobrego Miasta do Lidzbarka Warmińskiego.  

 

Kierownik Ref. IN Tadeusz Wyszyński poinformował, że gmina złożyła wniosek na budowę 

ścieżki rowerowej Dobre Miasto-Głotowo oraz akces dofinansowania inwestycji taki sam jak 

do Nowej Wsi Małej. 

 

Radna Zdzisława Kobylińska zabierając głos odnośnie powyższej informacji zapytała, czy 

gmina złożyła akces dofinansowania ustnie, czy na piśmie? Pani radna obawia się, czy ta 

ścieżka na pewno powstanie i żeby nie było tak jak w przypadku postawienia toalety przy ul. 

Rzeszutka, że nic z tego nie wyszło.  

 

Pan Kierownik Ref IN odpowiedział radnej, że gmina złożyła deklarację na piśmie. 

 

Burmistrz ustosunkowując się do wypowiedzi kierownika poinformował, że ścieżka do 

Smolajn jest już robiona. Do Nowej Wsi Małej też, ale do Głotowa nie ma co liczyć, że tak 

szybko powstanie. 
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Radna Magdalena Kowalska zabierając głos zapytała o plany burmistrza, co do działki po 

byłym przedszkolu. 

 

Burmistrz odpowiadając radnej poinformował, że ostatnio więcej ludzi umiera, niż się rodzi. 

Dlatego trzeba wyjść naprzeciw młodym ludziom, aby stworzyć warunki dla ich dzieci.                     

W związku z tym  min. w Jesionowie w budynku po byłej szkole zostanie utworzone 

przedszkole dla dzieci od 3 do 5 lat. Natomiast na terenie po byłym przedszkolu w Dobrym 

Mieście powinien powstać żłobek. 

 

Radny Mariusz Borek zabierając głos powiedział, że trzeba rozmawiać i podejmować 

wspólne decyzje i tak np. po rozmowach niektórych radnych z burmistrzem zapadła decyzja, 

że po rozbiórce starego przedszkola na tamtym terenie nie stanie budynek mieszkalno-

usługowy tylko słyszymy, że powstanie żłobek lub nawet żłobek z przedszkolem. 

 

Radna Małgorzata Konczalska poruszyła temat placu zabaw w Jesionowie. 

 

Radny Bartosz Kurantowicz  poruszył temat dotyczący funduszu sołeckiego. 

 

Radna Magdalena Kowalska zabierając głos zadała następujące pytania: 

- czy kwota 650 tys. zł na utrzymanie czystości w mieście i na wsiach wystarczy na cały rok? 

- czy są podwyżki dla pracowników? 

- promocja gminy – 70 tys. zł z czego 50 tys. zł jest przeznaczone na usługi pomocnicze – na 

co konkretne? 

- 450 tys. zł na remonty dróg i chodników – czy mieszkańcy mogą zgłaszać wnioski o naprawę 

dróg gminnych i czy ta kwota wystarczy? 

 

Burmistrz odpowiadając na pytania radnej poinformował: 

- kwota 650 tys. zł na utrzymanie czystości powinna wystarczyć, ale będziemy obserwować 

wydatki w ciągu roku budżetowego, 

- podwyżki dla pracowników będą. Regulacje będą zmienione i wejdą w życie od 1 stycznia 

2022 r. 

- remonty i naprawa dróg – drogi są naprawiane w miarę możliwości i warunków pogodowych. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania 

propozycji zgłoszonych przez Komisje Rady do projektu budżetu na 2022 rok. 

 

I wniosek – kwotę 50.000,00 zł zmniejszyć z działu Różne rozliczenia – rezerwa na zadania 

inwestycyjne i utworzyć zadanie inwestycyjne pod  nazwą „Dokumentacja na budowę ścieżki 

rowerowej Dobre Miasto – Głotowo”. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada w drodze 

głosowania, przy 5 głosach „za”, 8 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

odrzuciła wniosek. 

(nie głosowała radna Katarzyna Włodarska). 
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II wniosek – kwotę 10.000,00 zł zmniejszyć z działu Różne rozliczenia – rezerwa na zadania 

inwestycyjne i zwiększyć rozdział „kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - dotacje na 

finasowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji organizacjom prowadzącym 

działalność pożytku publicznego”. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada w drodze 

głosowania, przy 6 głosach „za” i 9 głosach „przeciwnych” odrzuciła wniosek. 

 

III wniosek – kwotę 440.000,00 zł zdjąć z działu Różne rozliczenia – rezerwa na zadania 

inwestycyjne i zmniejszyć deficyt budżetowy 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada w drodze 

głosowania, przy 5 głosach „za”, 9 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

odrzuciła wniosek. 

 

6) Głosowanie przedstawionego projektu uchwały budżetowej. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Dobre Miasto na 2022 rok – 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 11 głosach „za”, 2 głosach „przeciwnych” i 2 glosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwały większością głosów. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił 20 minutową przerwę. 

 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ponieważ na obrady Rady przybył przedstawiciel z powiatu olsztyńskiego, Przewodniczący 

Rady wnioskował o przesunięciu w porządku obrad pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu na realizację publicznego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Dobre Miasto na pkt. 8. 

 

Rada w drodze głosowania jednogłośnie przyjęła wniosek Przewodniczącego Rady                                      

o przesunięcie w porządku obrad pkt. 10 na pkt. 8.   

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Olsztyńskiemu na realizację publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Dobre 

Miasto. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił specjalista publicznego transportu zbiorowego Krzysztof 

Zienkiewicz.  

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – nie zajęła stanowiska 
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- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radni w trakcie dyskusji pytali o trasę poszczególnych linii autobusów oraz o godziny 

przyjazdów i odjazdów tzw. zielonych autobusów. 

Ponadto poruszyli sprawę zapewnienia bezpieczeństwa dzieci w transporcie zbiorowym, skoro 

obecnie nie ma tak jak w autobusach szkolnych opiekunek. 

 

Pan Zienkiewicz poinformował, że do obowiązku rodziców należy przyprowadzenie na 

przystanek dzieci i odbieranie. Natomiast w autobusach będą zamontowane kamery z przodu 

autobusu, w środku i z tyłu.  

 

Burmistrz poinformował, że w miastach dzieci autobusami miejskimi też dojeżdżają do szkół 

podstawowych. Nie mają zapewnionej żadnej opieki i same muszą wiedzieć, na którym 

przystanku muszą wysiąść. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu na 

realizację publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Dobre Miasto – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę większością głosów. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady wnioskował o przesunięciu w porządku obrad pkt. 11. Podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/279/2021 Rady Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia                             

27 sierpnia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Dobre 

Miasto do roku 2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji. na pkt. 9. 

 

Rada w drodze głosowania jednogłośnie przyjęła wniosek Przewodniczącego Rady                                      

o przesunięcie w porządku obrad pkt. 11 na pkt. 9.   

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/279/2021 Rady Miejskiej                  

w Dobrym Mieście z dnia 27 sierpnia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Strategii Rozwoju Gminy Dobre Miasto do roku 2030 oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Magdalena Piskosz Dyrektor Wspierania 

Przedsiębiorczości. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 
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Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/279/2021 Rady Miejskiej                                      

w Dobrym Mieście z dnia 27 sierpnia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Strategii Rozwoju Gminy Dobre Miasto do roku 2030 oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji                                     

– odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 15 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Spółki pod nazwą Zakład Usług Wodnych Spółka z o.o. z siedzibą w Dobrym 

Mieście w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Spółki pod nazwą Zakład Usług Wodnych Spółka z o.o. z siedzibą w Dobrym Mieście                       

w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów – 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 15 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu gminy Dobre Miasto w rejonie wsi 

Smolajny-Majątek. 
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Projekt uchwały przedstawił i omówił Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski.  

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu gminy Dobre Miasto w rejonie wsi 

Smolajny-Majątek – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 15 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Gminnego Programu Profilaktyki                        

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2022”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Monika Ćwiek. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Gminnego Programu Profilaktyki                                           

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2022” – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” większością głosów podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 
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Ad.13.Wolne wnioski. 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Monika Ćwiek zabierając głos 

podziękowała wszystkim obecnym na sesji za współpracę i życzyła wszystkiego najlepszego 

na Nowy Rok 2022. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska odczytała pismo Stowarzyszenia 

„Pojezierze” w sprawie zalania pomieszczeń w kamieniczce przy ul. Sowińskiego. 

 

Radny Kamil Tracewicz zabierając głos poprosił o przygotowanie opinii prawnej kto 

odpowiada za utrzymanie kamieniczek właściciel, czy użytkownik? 

 

Radna Joanna Wasilewska odnosząc się do powyższej sprawy powiedziała, że kamieniczki 

to jest zabytek o dużej wartości kulturalnej, dlatego zdaniem radnej zalane pomieszczenia 

powinny być jak najszybciej zabezpieczone. 

 

Burmistrz odnosząc się do powyższej sprawy poinformował, że gmina przekazała dla CKB 

prowadzenie różnych zajęć w kamieniczkach. Skoro Stowarzyszenie Pojezierze bezpłatnie 

użytkuje od CKB jedną z kamieniczek to te dwie organizacje powinny dbać o pomieszczenia a 

nie oglądać się na Urząd.    

 

Radna Magdalena Kowalska zabierając głos poruszyła temat parkingu na 50 miejsc przy 

Placu 1-go Sierpnia. 

Następnie radna zapytała, czy będzie ogłoszony konkurs na kierownika Senior + 

 

Pani mecenas odpowiadając na pytanie radnej poinformowała, że jeżeli zatrudniony pracownik 

w MOPS będzie obsadzony na to stanowisko to nie ma potrzeby, aby ogłaszać konkurs. 

 

Burmistrz i Przewodniczący Rady złożyli Życzenia Noworoczne dla mieszkańców miasta i 

gminy Dobre Miasto. 

 

 

Ad.14. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLIX-ą sesję 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście, dziękując wszystkim za uczestnictwo w dzisiejszych 

obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

Ewa Łapiejko                 Przewodniczący 

         Rady Miejskiej 

                    /-/ 

         Ryszard Łańko 

 

 

 

 

 

 


